
产品描述
整体为木制开孔漆，两个180°可旋转门板，操作台
与背板为岩板，开放格内白橡嵌入，背板为藤笪。开
放格与操作台均带有LED灯带。

PRODUCT  DESCRIPTION
Made of wood, includes two 180-degree double 
swing doors. The back panel and top surface of 
the middle section are made of sintered stone. 
The two-tone storage cubicles are made of wood 
in white oak finish, hand-woven caned on the 
back. LED lights are included.

Design by L&L Studio

KUN 昆

“KUN”and“LUN”are addition to the wine cabinet collection. They representing the 

wine culture both physically and spiritually. The pieces pair together the Asian philosophy 

of life and the essence of nature, representing a harmonious integration of form and func-

tion. Highlight the extreme attention to refined craftsmanship, an essential element of 

Asian design. With the collection being more complete, you will experience a more authen-

tic wine drinking process and the dinning room culture.

编号：L203

“昆”与“仑”作为HC28酒柜系列的补充，传递着东方酒文化的形与意。延续着该

系列禅意与自然结合的呈现形式，服务于功能，并在细节处体现着精益求精的工匠精

神。随着系列的逐渐完整，酒文化的体验感愈加地道。一种含蓄的，大气的东方哲学

在餐厅中暗流涌动。

2000*480*1786MM
78.7*18.9*70.3"

1800*480*1786MM
70.9*18.9*70.3"




